

ANNEX 3

PUBLIC REDACTED

[REDACTED]

From: Trial Chamber VI Communications
Sent: 06 July 2022 16:25
To: OTP CAR IIA Communications; Said LRV Team OPCV
Cc: D33 Said Defence Team; Chamber Decisions Communication; Trial Chamber VI Communications
Subject: Decision to reduce time limit for responding to Defence request
ICC-01/14-01/21-390

Dear Prosecution and OPCV,

With reference to the Defence request below, the Chamber hereby reduces the time limit for responses until Tuesday 12 July 2022 at the latest. If you do not intend to respond, kindly inform the Chamber at your earliest convenience.

Kind regards,
Trial Chamber VI

From: Court Management-Court Records [REDACTED]

Sent: 06 July 2022 09:13

[REDACTED]

Subject: The Prosecutor v. Mahamat Said Abdel Kani: ICC-01/14-01/21-390 - Requête en vertu de la Norme 35 du Règlement de la Cour visant à obtenir la prorogation des délais prévus pour déposer les requêtes portant sur des questions devant être résolues avant le dé

<https://edms.icc.int/RMWebdrawer/Record/2880102>

The purpose of this email is to inform you that the document mentioned below has been registered in ICC-01/14-01/21.

Le but de ce courriel est de vous informer que le document mentionné ci-dessous a été enregistré dans ICC-01/14-01/21.

Requête en vertu de la Norme 35 du Règlement de la Cour visant à obtenir la prorogation des délais prévus pour déposer les requêtes portant sur des questions devant être résolues avant le début du procès et pour déposer le mémoire de la Défense.

Submitted by the Defence Counsel of Mahamat Said Abdel Kani / Déposé par le Conseil de la Défense de Mahamat Said Abdel Kani

Reception Date/hour / Reçu le date/heure : 05/07/2022 23:19:23

Registration Date / Enregistré le : 06/07/2022

Notification Date / Notifié le : 06/07/2022

.....
*This constitutes the official notification form foreseen in Regulation 31 of the Regulations of the Court.
La présente tient lieu de formulaire de notification tel que prévu à la norme 31 du Règlement de la Cour.*

*Only documents satisfying the requirements set by Regulations 23, 26 and 36 of the Regulations of the Court will be registered in the relevant record.
Seuls les documents répondant aux critères énoncés aux normes 23, 26 et 36 du Règlement de la Cour sont enregistrés dans le dossier correspondant.*

*The Court Management Section shall not have any input into formatting, editing and any other alterations to documents received for registration.
La Section de l'administration judiciaire ne procède à aucune mise en forme, édition ou autre modification des documents reçus aux fins d'enregistrement.*